
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Bestyrelsen 
 

Funktion Navn Telefon Mail 
Formand Maria M. Andersen  28 29 84 02 maria_m_andersen@hotmail.com 

Næstformand Allan Larsen 23 72 18 02 awlarsen@post.tele.dk 

Kasserer Helle Brøchner 20 63 65 81 helle.k.brochner@gmail.com 

Kasserer Helle Moustgaard 26 79 91 93 hellemoustgaard@hotmail.com 

Sekretær Annemette Weis 51 22 45 83 weis@c-weis.dk 

Medlemmer  Bent Ole Sørensen 21 25 85 25 bos04@123dk.dk 

 Steen Sørensen 40 54 90 36 steen.thomas.sorensen@gmail.com 

Suppleanter Lars Dahl Johansen 24278457 ladjo@privat.dk 

 Rikke Henriksen 21 73 23 73 rsh7120@gmail.com 

Revisor Annemette Graversen 40 11 20 55 fa.graversen@gmail.com 

Revisor Sup. Lone Elgaard 21 94 68 39 t.lybker@gmail.com 

    
 

Personale: 

Anja 22 41 89 28  

Mille 51 78 10 38  

 

Undervisere: 

Maria 28 29 84 02  

Amalie 22 37 77 47  
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Referat bestyrelsesmøde den 04.02.2020 

 

 

1. Godkendelse af referat fra sidst. 

2. Valg af ordstyrer. 

3. Info fra Maria og Anja.  

4. Info fra Hesteudvalget. 

5. Info fra Sponsorudvalget. 

6. Info fra Stævneudvalget. 

7. Hjemmesiden. 

8. Økonomi. 

9. Dato for næste bestyrelsesmøde. 

10. Eventuelt. 

 

 

 

Deltagere: Maria, Helle M., Helle B., Annemette, Rikke, Allan, Bent Ole, Lars og Steen. 

Fraværende: Ingen. 

 

 

 

Ad. 1.  

Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 07.01.2020. 

 

 

Ad. 2.  

Lars blev valgt. 

 

 

Ad. 3.  

Maria informerede om følgende:  

Steen har sørget for nye skilte til RVF, de gamle var blevet utydelige og ødelagte. De nye skilte er sat 

op. 

 

Der bliver hængt nye opbevaringskasser på boksene. 

 

Blis er solgt til familien Krabbe med overtagelse den 01.02.2020 – velkommen til familien Krabbe.  

 

Der er opsagt part på Casillas og Basse pr. 01.02.20. Tiana er p.t. eneste part. Partlisten bliver 

opdateret. 

 

Bent Ole har skaffet en wrap-analyse af den wrap, vi skal have købt mere af her i nærmeste fremtid. 

Analysen er nødvendig, så vi er sikre på, wrappen har den føde i sig, som der skal være. Resultatet af 

analysen ser fin ud, så der bestilles / er bestilt yderligere 60 pakker wrap fra samme leverandør. 

 

Bent Ole har fået kørt noget af møddingen væk. Da de fleste heste/ponyer nu står på træpiller, 

undersøges det, om vi nu fremadrettet er nødt til at få møddingen kørt væk, eller den stadig kan 

spredes ud over markerne. Nærmere følger, når afklaring foreligger. 

 

Ridebunden i ridehuset har ændret sig – ditto den nye udendørs ridebane, hvor vi har været noget 

udfordret pga. den megen regn, der er faldet. Bent Ole tager fat i Walber for at indhente pris på 



udbedring, retning m.m. af ridebundene. Nærmere info følger, når udbedring foretages. På grund af de 

store mængder regn, så har vi stadig problemer med drænrørene på den store udendørs ridebane – Bent 

Ole finder ud af, hvor det går galt. 

 

Harvning – så vidt muligt vil det ske lørdag/søndag, tirsdag og torsdag – Bent Ole, Steen og Tommy 

står p.t for det og koordinerer indbyrdes harvningen. Der orienteres på FB aftenen forinden, hvad tid, 

der harves, så ridning kan arrangeres i forhold hertil. 

 

Halm vs. træpiller elevhestene – der er regnet lidt på det, og prisen er nogenlunde den samme. Er 

træpillerne en tidsrøver? Ikke umiddelbart – det er ikke så hårdt at holde en træpilleboks, som det er at 

muge en halmboks. Det er et spørgsmål om hele tiden at holde bunden fin ren. Lidt udfordret pga. 

sygdom hos personalet, så det har været lidt forskellige, der har ordnet boksene i hverdagene. Det er 

dog super dejligt, der er så mange, der er behjælpelige, når det virkelig gælder. Tusind tak for hjælpen 

til alle – dejligt vi kan stå sammen, når det ”brænder på”. Med tiden håber vi, alle finder sig tilpas med 

træpilleboksene – indeklimaet i hvert fald blevet betydeligt bedre i stalden😊  

 

 

Ad. 4. 

Hesteudvalget, der består af Anja, Helle B., Amalie og Maria, afholder i nærmeste fremtid møde om 

evt. nye parter og evt. ny elevhest. 

 

 

Ad. 5. 

Der er p.t. intet nyt på den front – men der arbejdes på sagen, så er der nogen, der kender nogen, der 

måske kender nogen😊… - ja så tag endelig fat i Lars. 

 

 

Ad. 6. 

Der afholdes snarest møde, så datoer for forårs- og efterårsstævne samt julearrangement kan udmeldes. 

 

 

Ad. 7. 

Intet nyt. 

 

 

Ad. 8. 

Helle fremlagde kontoudtog, der blev gennemgået og drøftet. Økonomien ser fornuftig ud. 

  

 

Ad. 8. 

Dato for næste bestyrelsesmøde er den 3. marts 2020, kl. 19.00. 

 

 

Ad. 9. 

Der blev fastsat dato for Ordinær Generalforsamling til den 24. marts 2020, kl. 20.00. Info sendes ud 

på FB. 

 

Intet yderligere til drøftelse. 

 

*** 

 

Mødet hævet i god ro og orden.  


